
 

Informe de retorn del procés de participació:  

PRIORITZACIÓ DE LES ACTUACIONS DEL CONSELL DE DISTRICTE PONENT 

El procés participatiu de «Priorització d’actuacions del Consell de Districte Ponent» és un 

procés que s’ha realitzat des del Programa de Participació Ciutadana de l’Ajuntament de 

Manresa i amb la col·laboració de la Federació d’Associacions de Veïns de Manresa i les 

diferents Associacions de Veïns de la Ciutat. 

Els objectius principals d’aquest procés han estat: 

- Donar a conèixer la tasca que duen a terme les persones que formen part del Consell 

de Districte Centre. 

- Ampliar el consens en les actuacions a desenvolupar entre la ciutadania que volgués 

participar del procés. 

El procés participatiu ha tingut tres fases diferenciades: una primera fase, la fase de propostes, 

on els membres del consell del Districte Ponent han presentat propostes d’actuacions a 

realitzar en el seu districte, una segona fase, on la ciutadania en general podia votar fins a 3 

propostes i, una tercera fase, on el Consell de Districte va decidir les actuacions a executar. 

Fase de propostes: 

Per tal de poder decidir quines eren les propostes que es posaven a votació, el Consell de 

Districte Ponent es va reunir tres vegades. 

Una primera reunió, el dia 31 de març, on es va establir que les entitats o ciutadania que 

formaven part dels Consells de Districte podien enviar per correu electrònic les seves 

propostes seguint un model on es demanava que s’omplissin diferents camps.  

Durant el mes de juliol les persones que formen part del Consell de Districte Ponent van 

presentar propostes d’actuacions que després van ser valorades pels corresponents serveis 

tècnics de l’Ajuntament de Manresa. 

En la segona reunió, el 28 de setembre, es van valorar totes les propostes que els membres del 

Consell havien presentat durant el període d’estiu.  

En la reunió extraordinària del 9 de novembre es va acordar presentar només l’actuació del 

barri de la Torre Santa Caterina: Enllumenat Camí Torre Santa Caterina de Casa Marti a 

trencall Casa Masa – Cal Teleca, pressupostada en 26.465 euros. Es va decidir que amb la 

quantia sobrant (3.533 euros) es valoraria fer alguna altra proposta. 

Actuació: Enllumenat Camí Torre Santa Caterina de Casa Marti a trencall Casa Masa – Cal 
Teleca 
Barri: Torre Santa Caterina 

Pressupost aproximat de l’actuació: 
26.465 euros 

 



 

 
Fase de votacions: 

Les votacions es van portar a terme a través de la Plataforma Decidim Manresa i mitjançant 

enquestes en format paper que hi havia a les diferents associacions de veïns i a la FAVM. 

També des d’aquestes entitats facilitaven l’accés a la Plataforma Decidim a aquella ciutadania 

que ho volgués.  

Les votacions es van realitzar del 15 al 25 de novembre de 2022 amb els següents resultats: 

Actuació Vots a través 
enquestes paper 

Vots a través 
de Decidim 

Total vots 

Enllumenat Camí Torre Santa Caterina de Casa 
Marti a trencall Casa Masa – Cal Teleca 

3 30 33 

 
Al Districte Ponent hi han participat un total de 33 persones  

Total votacions en paper 3 

Total votacions Decidim 30 

Total votacions Districte Nord 33 

 

Fase de decisió: 

S’acorda implícitament portar a terme la única actuació presentada. 

Fase de retorn: 

Aquesta fase consisteix en donar a conèixer el resultat a la ciutadania. Aquest informe es 

publicarà a la Plataforma Decidim Manresa per tal que tothom pugui conèixer el procés i el seu 

resultat. 

Conclusions 

Es valora com a discreta la participació en les votacions del procés. En aquest districte el 

nombre de participants ha disminuït en 69 persones: passant dels 102 de l’any passat als 33 

participants en l’edició d’enguany. Un dels motius de la baixa participació podria ser que com 

que només hi havia una proposta, ha pogut donar la sensació que no calia participar perquè no 

hi havia res a decidir. 

S’ha vist un increment en el registre d’alta de la Plataforma Decidim arrel d’aquest procés 

participatiu. 

Es valora molt positivament la implicació del teixit veïnal en el procés, ja que ha pogut facilitar 

l’accés a la participació a persones que potser no haguessin pogut fer-ho sense el suport de les 

entitats veïnals. 

 


